

# The Franco-German Armaments Collaboration in the Context of the European Defence Policy



## **Franco-German Armaments Collaboration**

Legal Aspects and Options in the context  
of the European Defence Policy

By Dr. Sören Sommer, LL.M.

2024, 324 pp., pb., € 109.00

ISBN 978-3-7560-1825-3

(*Völkerrecht und Außenpolitik*, vol. 95)

[www.nomos-shop.de/isbn/978-3-7560-1825-3](http://www.nomos-shop.de/isbn/978-3-7560-1825-3)

In view of the current geopolitical threat environment, enhanced Franco-German and European armaments cooperation is urgently required. This thesis shows that neither the bilateral Franco-German nor the European legal frameworks are sufficiently reliable to ensure the consistent

realisation of joint armaments projects. Furthermore, it demonstrates the obstacles when it comes to enhancing the legal framework as well as starting points for the necessary further development.

**Hotline for your order +49 7221 2104-260 | Online [www.nomos-shop.de](http://www.nomos-shop.de)  
E-Mail [orders@nomos.de](mailto:orders@nomos.de) | Fax +49 7221 2104-265 | or in your local bookstore**

You can withdraw from your book order without giving reasons within fourteen days. Simply send your written withdrawal within the given period to: Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburgstr. 67A, 86720 Nördlingen, Germany or to your bookstore. A withdrawal binds you to return the items. All costs and risks of return are payable by the addressee. You can find our privacy policy online at [nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung](http://nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung).

Nomos Verlagsgesellschaft  
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | [www.nomos.de](http://www.nomos.de)



Nomos

# Die deutsch-französische Rüstungszusammenarbeit im Kontext europäischer Verteidigungspolitik



## **Franco-German Armaments Collaboration** Legal Aspects and Options in the context of the European Defence Policy

Von Dr. Sören Sommer, LL.M.

2024, 324 S., brosch., 109,- €

ISBN 978-3-7560-1825-3

(Völkerrecht und Außenpolitik, Bd. 95)

In Englisch

[www.nomos-shop.de/isbn/978-3-7560-1825-3](http://www.nomos-shop.de/isbn/978-3-7560-1825-3)

Angesichts der aktuellen geopolitischen Bedrohungslage ist eine vertiefte deutsch-französische und europäische Rüstungskooperation unerlässlich. Die vorliegende Arbeit zeigt, dass weder der bilaterale deutsch-französische noch der europäische Rechtsrahmen hinreichend verlässlich sind,

um die Durchführung gemeinsamer Rüstungsprojekte zu gewährleisten. Diese Arbeit zeigt auf, was einer Weiterentwicklung des Rechtsrahmens entgegensteht, aber auch Ansatzpunkte für die notwendige Weiterentwicklung.

Bestell-Hotline +49 7221 2104-260 | Online [www.nomos-shop.de](http://www.nomos-shop.de)  
E-Mail [bestellung@nomos.de](mailto:bestellung@nomos.de) | Fax +49 7221 2104-265 | oder im Buchhandel

Sie haben das Recht, die Ware innerhalb von 14 Tagen nach Lieferung ohne Begründung an Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburg Str. 67A, 86720 Nördlingen zurückzusenden. Bitte nutzen Sie bei Rücksendungen im Inland den kostenlosen Abholservice. Ein Anruf unter Tel. +49 7221 2104-260 genügt. Unsere Datenschutzbestimmungen finden Sie unter [nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung](http://nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung).

Nomos Verlagsgesellschaft  
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | [www.nomos.de](http://www.nomos.de)

 Nomos  
eLibrary